
 

 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
 
Datum: 26 augustus 2022 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Timo Pauw (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Onderhoud houten bruggen en beschoeiingen 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller. 
 
Toelichting: 
 
Op 8 juni 2022 ontvingen wij antwoorden op vragen inzake onderhoud houten bruggen en beschoeiingen 
in de Westwijk. Dit naar aanleiding van in onze ogen gevaarlijke situaties in en rondom de sloten en op de 
bijgelegen bruggen. Uit de beantwoording kwam volgens ons naar voren dat al deze situaties worden 
herteld bij het periodieke onderhoud en dus niet acuut gevaarlijk zijn.  
 
Naar aanleiding van de berichtgeving in de media en op basis van eigen waarneming zijn er volgens ons 
meerdere plekken in Sliedrecht waar het, met name voor kinderen, gevaarlijk kan zijn. Wij hebben dan 
ook de volgende vragen. 
 

1. Op basis waarvan  kunt u stellen dat “De veiligheid van de bruggen, grondkerende constructie met 
houten deksloof en het leuningwerk is niet in het gedrang”  zoals gesteld in uw antwoord van 8 juni 
2022. 

2. Omdat er in sommige gevallen een ruime tijd zit tussen het constateren van de gebreken en het  
repareren via reguliere onderhoudsplan is onze vraag of er volgens u er zich omstandigheden 
kunnen voordoen waarin toch directe reparatie noodzakelijk is ? 

3. Indien dit zo is vernemen wij graag welke dat zijn. 
 
 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord(en). 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Timo Pauw 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 
 

 


